
 

 
Møtereferat 

 

                                                          BJFF, styremøte nr.8 /2024 

 

Styremøte på Steiland 26.november 2024 kl 19:00 

Tilstede: Brita Martinsen, Fredrik Josefsen, Maren Andrea Rognså, Guro Sørli, Karin Moeng, 

Ove André Bunde, Ivar Omsted (på teams), Knut Eide  

 

Forfall: Sissel Motrøen, William Markussen 

 

Sak 60/24                           Godkjenning av referat fra forrige møte 

 - Referat godkjent.  

 

Sak 61/24                           Innkommen post og aktuelle saker: 

- Evaluering medlemsfest og foredrag, hva var bra? noe vi kan gjøre annerledes neste 

år? 

- Gode tilbakemeldinger fra medlemmer.  

- Ønskelig å få til foredrag før eller i tilknytning til medlemsfesten slik som i år. Vi skal jobbe 

for å finne foredragsholder til neste år som ett trekkmiddel 

- Det kreves aktivt arbeid fra styret for å få påmeldinger 

- Gode tilbakemeldinger på loddtrekning og premier, frister til gjentakelse.   

- Budsjettet for medlemsfesten må økes neste år  

 

- Abonnere på sms-funksjon på mine sider NJFF. 

- SMS-funksjon inne på mine sider på NJFF er noe vi bør abonnere på slik at man enkelt kan 

sende ut meldinger til medlemmer. Funksjonen for under 1000 meldinger i måneden har en 

pris på 0,75kr per sms og prisen vil reduseres per melding som blir sendt.  

- De medlemmene som ikke har gitt samtykke til å få sms vil ikke få disse meldingene.  

- Det enes i styret om at vi skal abonnere på denne funksjonen og at det skal legges ut en sak 

på hjemmeside om dette slik at medlemmer går inn og samtykker til sms-varsling. 

 

 

 



- Innkjøp til Steiland - noe å sitte på i Slottet – bør legges inn på neste års budsjett 

- Reparere tappekran kjøkken Steiland – bør legges inn på neste års budsjett 

- Eiendomsutvalget skal finne noen til å ordne vannkran på kjøkkenet på Steiland, skal inngå i 

budsjett for 2025  

- Nye sitteunderlag til benkene i Slottet budsjetteres til neste år. 

 

- Planleggingssamling 7-8 des, Ivar stiller, er det noen saker vi ønsker å fremme. 

Stevner, aktiviteter osv? 

Saker vi ønsker fremme: 

- Camp Leina 

- Introjakt hare på nyåret 

- Satse på aktiviteter for barn i ung alder  

- Introjakt på elg for ungdommer. Det er ofte kvote på elg stående igjen etter jakt som 

grunneiere gjerne vil la ungdommer få være med å jakte på. Satse på ungdom opp til 25 år 

alderen som ikke har jaktet før. Det vil være helt avhengig av samarbeid med grunneierlag. 

Styret er enig i satsingen og Ivar går i gang med arbeidet for å få dette i gang fra neste år.  

- Fiskesommer for barn  

- Båtutleie  

- Altevasspilken  

 

- Inngå ny rammeavtale med Forsvaret om priser på leirduebanen for vernepliktige og 

priser på jegerprøvekurs 

- Ivar skal ha møte med Forsvaret i løpet av januar for å forhandle frem nye priser på 

leirduebanen og jegerprøvekurs for vernepliktige.  

 

Sak 62/24 Status økonomi, se vedlagt regnskap tom sept 2024 og kommentarer i 

innkallingen. 

Status økonomi: 

Større inntekter som kommer i perioden oktober til desember: 

• Villmarksmessa                                              100 000,- 

• Spillemidler:                                                   336 000,- 

• Momskompensasjon                                      125 000,- 

• Leie Telenor Toppen                                       23 500,- 

• Hytteleie for september                                  35 000,- 

• Forsvaret - Velferden                                      20 000,- 

• Jegerprøvekurs                                               50 000,- 

Saldo pr 26/11:       

• Sparekonto                                                     625 500,- 

• Brukskonto                                                     893 128,- 

• Fond:                                                              344 220,- 

• Til forfall                                                           8 600,- 

 

Kommentar, overskuddet vil bli betraktelig større enn budsjettert, primært grunnet 

utbetaling av spillemidler, men også stor kursaktivitet. Samtidig er det langt lavere 

inntekter på Steiland, Toppen og Store Gamas enn det man kunne ønsket. 



Sak 63/24                         Status fra utvalgene før styremøtet sendes skriftlig i Word fra  

                                          utvalgene til alle medlemmer av styret samt til post@bardu.jff. 

- Se vedlegg.  

Sak 64/24                         Søknad fra Ole Kroken om erstatning av deler til ødelagt motor  

                                          ifm rypetelling, se vedlagt søknad. 

- Se vedlegg «søknad» 

- Vedtak: BJFF godkjenner søknad fra Ole Kroken og det utbetales kroner 6295,13 til han for 

utlegg i forbindelse med rypetelling 

- Fredrik som er godt kjent med saken sammenfatter ett dokument sammen med Ivar som 

sendes til Statkraft angående merking på Altevatn. Merking er gjort i henhold til Statkraft. 

Flere av merkene lå på land i den perioden uhellet til Kroken skjedde.  

Sak 65/24                         Forslag til reviderte vedtekter, se vedlagt utkast. 

- Etter diskusjon i styret sammenfatter eiendomsutvalget nytt utkast av reviderte vedtekter 

som tas som sak ved neste styremøte.  

Sak 66/24                         Saker til årsmøtet: 

- Behov for justering av vedtektene, jfr sak 65/24 

- Strategidokument, se vedlagt utkast. 

- Ivar oppdaterer strategidokumentet etter diskusjon og innspill fra styret og oppdatert versjon 

settes som sak til neste styremøte.  

- Budsjett 2025, utvalgene må starte jobben med å identifisere forventede inntekter og 

utgifter frem mot styremøtet i januar. 

Sak 67/24                       Status bookingsystem, se vedlagt mail med signert kontrakt av  

                                        Frank samt internt notat om saken. 

- Styret følger anbefaling ifølge notat fra Ivar.  

Sak 68/24                       Eventuelt 

- Ivar har hatt møte med Statskog i forrige uke. Statskog ønsker å sette opp utedoer på Osto og 

Gjendebukta og spør om vi ønsker utføre denne jobben. Styret vedtar at vi ikke ønsker dette. 

Statskog er veldig fornøyd med jobben BJFF gjør på rypetellingen og ønsker videreføre det 

samarbeidet. 

Ivar har også kommet i dialog angående Darfall hytten. Styret vedtar at Ivar fortsetter denne 

kontakten og ser på videre samarbeid.  

 

 

Sak 69/24                       Neste styremøte med juleavslutning 

- Neste styremøte blir tirsdag 17.desember i Slottet. Det blir servert viltgryte og dessert.  

 

 

 

 

 



 

Vedlegg 1 – Status fra utvalgene 

 

Kvinneutvalget 

Har hatt utvalgsmøte 20. november, men det er lite aktivitet denne perioden. Over nyåret 

skal vi arrangere en liten sosial aktivitet på Steiland for damer der de kan fortelle hva slags 

aktiviteter de ønsker at Kvinneutvalget skal gjennomføre for 2025. Pølsekurset er utsatt på 

ubestemt tid. 

 

Fiskeutvalget: 

Status fiskeutvalg: komité for altevannspilken er ikke satt enda. Jeg jobber med saken og 

satser på at komiteen er på plass innen neste styremøte. 

 

Skyteutvalget 

1: Har vært en stille periode for oss da banen er stengt 

2 Vi må tenke på å bestille Skudd og duer til neste år dette må vi få inn i budsjettet for neste 

år. vi må også ta opp igjen ballen med å få en plan på godkjent ammunisjonslager på banen. 

så her må vi få snakka med Politiet i tromsø å finne ut om de har kommet med noen løsning 

på å lagre over 10000 skudd. 

til Neste år trenger vi nok 2 paller skudd (48000) og 3-4 paller duer (32000) 

Har snakket med Musa om at de må få bestilt materialer de trenger til garasjen de skal bygge i 

vinter og meldt fra at dette må han få gjort før jul slik at vi får det på årets budsjett. 

  

Eiendomsutvalget: 

Ikke sendt inn status.  

 

Jaktuvalget: 

1. Jegerprøvekurs. 

2. Stille periode, Ivar tar seg av det meste rundt kursene. Er jo behagelig for tiden. 

3. Intet. 

 

Villmarksmessa: 

Status Nord-Norsk Villmarksmesse. 

Det har ikke vært noen styremøter NNVM siden sist. 

Det ble gjennomført troikasamling på Steiland torsdag 12. november. Styret og troika for de 

ulike komitéer var samlet for å oppdatere dreiebøker. Brita jobber med å få på plass troikaer 

fra Bardu JFF til neste års messe. 

Styreleder informerte om status og planlegging i forhold til neste års Villmarksmesse. 

 

 



 

 

Vedlegg 2 - Søknad 

 

Ifbm rypetelling gikk jeg på grunn og fikk skade på propell og undervannshus på egen båt.  

 

Uhellet skjedde innafor merket båtleie ved Storholmen. Kan opplyse om at Grønt merkenøye 

lå på land. Denne ble flyttet lengere ut i ettertid.  

 

Kan opplyse om at jeg har brukt egen båt ifbm rypetelling i snart 30 år.  

 

Bakgrunn for søknaden er at jeg var på oppdrag for Bjff , gikk innenfor merker båtleie og har 

fått en uforutsett utgift.  

 

Takker være flaks og ikke minst gode hjelpere har reperasjon blitt mye rimeligere enn først 

antatt. Ny propell er ikke kjøpt inn, men har inntil videre fått låne.  

 

Søker Bardu Jff om å få dekt utgifter i følge vedlagt faktura. 

 

VH  

Ole Kroken  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


